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Trafikudvalget har i brev af 7. maj 2008 stillet mig følgende spørgsmål 607 

(TRU alm. del), som jeg hermed skal besvare: 

 

Spørgsmål nr. 607: 

"Er ministeren efter gennemlæsning af samtlige VVM-rapporter om linieførin-

ger af motorvejen ved Silkeborg, enig med daværende transport- og energimi-

nister Flemming Hansens udtalelser i artiklen "Fogh sender motorvej gennem 

Silkeborg" på forsiden af Midtjyllands Avis, 1. sektion, den 26. oktober 2006 

om, at "...dette valg mellem miljø og mennesker er faldet ud til fordel for miljø-

et."?” 

 

Svar: 

Jeg mener ikke, der er tale om et valg mellem natur og mennesker. 

 

Når regeringen har besluttet, at det videre arbejde med motorvejen ved Silke-

borg skal tage udgangspunkt i Kombilinien af hensyn til de naturmæssige vær-

dier, som knytter sig til Gudenådalen, herunder i forhold til de fredninger, der 

er i området, er det jo for at sikre disse værdier for såvel nuværende som kom-

mende generationer.  

 

 

Med venlig hilsen 

 

 

Carina Christensen 
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